
 

 

 

 

 

 

 

09 Μαΐου 2025 

 

Ερώτηση 

Προς  

Την κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων & Αθλητισμού  

Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: Κατέρρευσε ψευδοροφή στο 1ο Δημοτικό Σχολείο Φιλιατρών - Από τύχη δεν 

τραυματίστηκαν μαθητές 

 

Μπροστά σε ένα άκρως ανησυχητικό θέαμα βρέθηκαν την προηγούμενη εβδομάδα οι 

εκπαιδευτικοί στο 1ο Δημοτικό Σχολείο Φιλιατρών, διαπιστώνοντας ότι είχε καταρρεύσει 

ψευδοροφή σε αίθουσα διδασκαλίας.  

 

Από τύχη δεν τραυματίστηκε κανείς, καθώς το περιστατικό έγινε νύχτα, ενώ αν είχε 

γίνει ημέρα οι σοβάδες και τα μπάζα θα έπεφταν στα κεφάλια των μικρών μαθητών. 

 

Σύμφωνα με δημοσιογραφικά ρεπορτάζ, το σχολείο στεγάζεται σε ένα κτίριο 80 ετών 

(δόθηκε για πρώτη φορά σε λειτουργία στα τέλη της δεκαετίας του ’40). Πρόσφατα,  ο Δήμος 

Τριφυλίας με μειοδοτικό διαγωνισμό ανέθεσε έργο βελτίωσης των τεσσάρων από τις έξι 

αίθουσες του σχολείου.  

 

Οι σχετικές παρεμβάσεις έλαβαν χώρα κατά τις διακοπές του Πάσχα, διάστημα κατά το 

οποίο το σχολείο ήταν κλειστό. Μάλιστα, σύμφωνα με τις πληροφορίες, είχαν δοθεί 

διαβεβαιώσεις για την ασφαλή επιστροφή των μαθητών μετά την ολοκλήρωση των 

εργασιών. 

 

Ωστόσο, η ψευδοροφή που τοποθετήθηκε σε μία από τις αίθουσες κατέρρευσε σαν χάρτινος 

πύργος. Ευτυχώς, σε χρόνο που κανένα παιδί και κανένας εκπαιδευτικός δεν ήταν 

στην αίθουσα. 
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Επειδή: 

 

- Είναι φανερό ότι πρόκειται για κακοτεχνία. 

 

- Από κάθε άκρη της Ελλάδας οι εκπαιδευτικοί καταγγέλλουν συμβάντα σε σχολεία που 

δεν έχουν γίνει αντισεισμικοί έλεγχοι εδώ και δεκαετίες, σοβάδες πέφτουν, ενώ έχουν 

καταγραφεί και τραυματισμοί μαθητών και εκπαιδευτικών. 

 

- Στο περιστατικό των Φιλιατρών (και σε πολλά άλλα) συμπυκνώνεται το σύνολο της 

αδιαφορίας της κεντρικής διοίκησης αλλά και της τοπικής αυτοδιοίκησης για τη σωστή 

συντήρηση των σχολικών κτιρίων. Μία αδιαφορία που από τύχη δεν έχει στοιχίσει μέχρι 

στιγμής ανθρώπινη ζωή. 

 

Ερωτώνται η κυρία και ο κύριος Υπουργοί στο μέτρο των αρμοδιοτήτων τους: 

 

1) Ποιος ελεγκτικός μηχανισμός πέρασε και πιστοποίησε ότι πράγματι όλα έγιναν 

όπως έπρεπε και ότι η αίθουσα μπορεί και πάλι να χρησιμοποιηθεί; 

 

2) Μπορούν εντέλει οι δύο υπουργοί να εγγυηθούν -ως αυτονόητα οφείλουν- ρητά 

την ασφάλεια των παιδιών μας εντός των σχολικών αιθουσών; Πώς σκοπεύουν να 

διασφαλίσουν ότι θα σταματήσουν επιτέλους να καταγράφονται παρόμοια 

ατυχήματα; 

 

3) Τι σκοπεύει να πράξει η ηγεσία του υπουργείου Παιδείας προκειμένου να 

αντιμετωπίσει συνολικά και μακροπρόθεσμα το τεράστιο πρόβλημα της σχολικής 

στέγης; 

 

4) Πόσα και ποια σχολεία έχουν ενταχθεί μέχρι σήμερα στο πρόγραμμα “Μαριέττα 

Γιαννάκου”; Με ποια κριτήρια γίνεται η σχετική επιλογή; 

 

 

 

 



 

 

Οι ερωτώσες βουλεύτριες και οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Ακρίτα Έλενα 

Βέττα Καλλιόπη 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

Κασιμάτη Νίνα 

Κόκκαλης Βασίλης 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κώστας 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

Ψυχογιός Γιώργος 




